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Zwrapam sig z prosb? o wyst4pienie przez Miasto Wloclawek do PI(i - PIB o in{brmacig

w zakresie mo2liwn$ci wystgpowania rv rejonie Wloclawka perspektl'vricznych do wykeirzystania

geotermalnego p6ziom6w wodono$nych, ze wskazaniem prognozowanych parametr6w wotly

w tltn rrjonie ( w1'dajnosi, temperatura i mineralizacja ). Taka analiza jest niezbqdna, by m6c

skorzrystai z rr4dowego programu uwzglEdniaj4cego moiliwo$d dr:finansowania w ftlrmie dotacji

( do 100 % ) przedsigwzigi realiz.,owanych przeziednostki samorz4du tery'torialnego rv postaci

m. in. wiercefi w celu poszukiwania wdd termalnych.

Z wyrazami szacunku

7*ta4 
'fu,acbr-rn


